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   ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Αθήνα, 20 Σεπτεμβρίου 2023 

 

 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη  

 

Θέμα: «Οριακή λειτουργία Βενιζελείου Νοσοκομείου Ηρακλείου» 

 

Σε οριακή κατάσταση βρίσκεται η λειτουργία του Βενιζελείου Νοσοκομείου Ηρακλείου, ύστερα από 

τις αλλεπάλληλες παραιτήσεις ιατρών σε κρίσιμες κλινικές. Χαρακτηριστικό είναι το γεγονός ότι 

στις αρχές Αυγούστου παραιτήθηκαν δύο γιατροί, μια παθολόγος στο Τμήμα Αιμοδοσίας και μια 

αιματολόγος, συνθήκη που έθεσε σε συναγερμό τη διοίκηση του νοσοκομείου, καθώς η 

συγκεκριμένη κλινική λειτουργεί πλέον με τρεις ιατρούς.  

Το κλίμα που επικρατεί στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο αποκαλύπτουν και τα εξώδικα διαμαρτυρίας 

που απέστειλαν προς τη Διοίκηση της 7ης Υγειονομικής Περιφέρειας παθολόγοι του νοσοκομείου, οι 

οποίοι κρούουν τον κώδωνα του κινδύνου για την κατάρρευση του νοσοκομείου. 

Με ανακοίνωση που εξέδωσαν στις 15 Σεπτεμβρίου 2023, οι Ιατρικοί Σύλλογοι Κρήτης τονίζουν 

χαρακτηριστικά:  

«Οι Ιατρικοί Σύλλογοι Κρήτης, με γνώμονα τη διασφάλιση της Δημόσιας Υγείας, του κύρους του 

ιατρού και της ορθής ιατρικής πρακτικής, προκαλέσαμε και συμμετείχαμε σε σύσκεψη με τη Διοίκηση 

της 7ης Υγειονομικής Περιφέρειας και τους Διοικητές των Νοσοκομείων της Κρήτης. Στην σύσκεψη 

αυτή θέσαμε βραχυπροθέσμους, μεσοπρόθεσμους και μακροπρόθεσμους στόχους. 

Θέτοντας ως αδιαπραγμάτευτη αρχή ότι καμία κλινική δεν πρέπει να κλείσει, αλλά και ότι είμαστε 

ενάντια σε κάθε μορφής «εντέλλεσθε», αποστείλαμε Πανελλήνια Πρόσκληση Ενδιαφέροντος με 

αποτέλεσμα την αποδοχή, εκ μέρους ενός εξαίρετου συναδέλφου Παθολόγου, και την οικειοθελή 

βραχυπρόθεσμη μετακίνησή του για 1 μήνα στο Νοσοκομείου Ρεθύμνου. Αυτό, ωστόσο, δεν αποτελεί 

αντιμετώπιση του προβλήματος. 

Ένα μήνα μετά τη συνάντηση, και ενώ τα προβλήματα του Ε.Σ.Υ. στην Κρήτη  διογκώνονται, 

αναμένουμε τις επόμενες ενέργειες του Υπουργείου. 

Από τις μεσοπρόθεσμες προτάσεις μας για αποσυμφόρηση της κατάστασης, όπως η άμεση προκήρυξη 

των κενών οργανικών θέσεων σε όλα τα Νοσοκομεία στην Κρήτη, η άμεση αλλαγή της διαδικασίας 

κρίσεων πρόσληψης με επαναφορά στις κατά τόπους ΔΥ.ΠΕ. ή στα Νοσοκομεία, κατάργηση του 

περιορισμού κατάθεσης ενδιαφέροντος σε μία μόνο Υ.ΠΕ. και η προκήρυξη των θέσεων που 

κηρύχθηκαν άγονες σε υψηλότερη βαθμίδα, καμία δεν έχει ακόμα υιοθετηθεί!». 

 

Παράλληλα, σύμφωνα με δημοσιεύματα στον Τοπικό Τύπο, στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο, έχουν 

ανασταλεί όλα τα χειρουργεία, με εξαίρεση τα ογκολογικά και τα έκτακτα, μια απόφαση που ελήφθη 

ύστερα από την έλλειψη ιατρών και αναισθησιολόγων. Λαμβάνοντας υπόψη και τα δημοσιεύματα 

που κάνουν λόγο για γενική μείωση των χειρουργείων στο εν λόγω νοσοκομείο κατά 70%,  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

798

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/9/2023



 

2 
 

ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Σε ποια άμεσα μέτρα θα προβεί το Υπουργείο Υγείας, προκειμένου να αποκατασταθεί η ομαλή 

λειτουργία του Βενιζελείου Νοσοκομείου και των κλινικών που χρειάζονται άμεση 

στελέχωση από ειδικευμένους ιατρούς; 

 

2. Πώς απαντά στο αίτημα των Ιατρικών Συλλόγων της Κρήτης για την άμεση προκήρυξη των 

κενών οργανικών θέσεων σε όλα τα Νοσοκομεία στην Κρήτη; 

 

3. Με δεδομένα τα προβλήματα λειτουργίας και σε κλινικές άλλων νοσοκομείων της Κρήτης, 

όπως  η Παιδοψυχιατρική Κλινική του ΠΑΓΝΗ, σκοπεύει το Υπουργείο Υγείας να 

προκηρύξει  ξανά τις θέσεις που κηρύχθηκαν άγονες; 

 

4. Σκοπεύει το Υπουργείο Υγείας να προχωρήσει στην άμεση αναδιαμόρφωση του 

Οργανογράμματος των Νοσοκομείων με βάση τον νέο σχεδιαζόμενο υγειονομικό χάρτη και 

προκήρυξη επιπλέον θέσεων ανάλογα με τις πραγματικές ανάγκες; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Φραγκίσκος Παρασύρης 

 

Ιωάννης Τσίμαρης 

 
 
 




